
 

Spørgsmål fra flere interesseret: 

 

Klokkerholm: 

Hvad har det tidligere jagtlejeniveau ligget i? 

- Den forgangene sæson (24/25) har jagtlejemålet været på 18.902 kr. 

Hvad har vildtudbytte været? 

- Der er primært nedlagt råvildt jf. kvoten i kontrakten, derudover er der nedlagt ræv. 

Er der sat en dato for græsning i skoven – om det sker i år eller om 5 år? 

- Der er endnu ikke fastlagt plan/dato for græsning i forbindelse med overgangen til urørt skov, men 
det må forventes at ske indenfor jagtlejekontraktens løbetid. 

 

 


